
 

Sammanträdesprotokoll Blad 1 (55) 
  
Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen    

  
2023-10-04   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

Plats och tid Kommunhuset, rum Hävringe kl 08.30 - 15.15 
                                                  Ajournering: 09.42 - 09.55. 12.02 - 13.15, 14.00 - 14.03 
 

Beslutande Dag Bergentoft (M)   
 Katarina Berg (M)   
 Linus Fogel (S)   
 Dagmara Mandrela (SD)   
 Tommy Karlsson (S)   
 Urban Bertling  (KD)   
 Klas Lundbergh (L)   
 Nina Wikström-Tiala (S)   
 Ann Abrahamsson (C)   
     
Ej tjänstgörande Eva Lantz (M) 
ersättare och övriga Annsofie Karlsson (M) 
deltagare Anders Berglund (M) 
 Jan Eric Eriksson (SD) 
 Astrid Öhman Asp (S) 
 Britta Bergström (S) 
 Inge Ståhlgren (S) 
   
 Sejla Hrustanovic 

Mårten Johansson          
Henny Larsson       
Rui Matos  
Patric Landin  
Margita Sjöqvist   
Pär Blom  
Annelie Ljungwald             

Sekreterare 
Sekreterare 
HR - chef 
Ekonomichef § 164 
Kommunstrateg § 164 
Controller § 164 
Projektchef, Kustbostäder § 164 
Kommunikationschef § 164 

 Johan Persson 
Frida Appelqvist 

Kommunchef 
Digitaliseringschef § 164 

  
Underskrifter Sekreterare …………………………………………… 

Sejla Hrustanovic 
Paragrafer 164 - 191  

 Ordförande …………………………………………… 
Dag Bergentoft  

 Justerande ………………………………………….. 
Linus Fogel    

BEVIS 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Organ Kommunstyrelsen  

Sammanträdesdatum 2023-10-04  
Datum för 
anslagsuppsättande 2023-10-09 Datum för  

anslagsnedtagande 2023-10-30 

Förvaringsplats för protokollet Kommunstyrelseförvaltningen 

Underskrift 
 
………………………………………… 
Sejla Hrustanovic 

 
 
 

 



 

Sammanträdesprotokoll Blad 2  
  
Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen  2023-10-04  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

Ks § 164 Information och föredragningar 2023 3 
Ks § 165 Uppdrag att förebygga skadegörelse och klotter 4 - 5 
Ks § 166 Digital plan 2023–2026 6 - 7 
Ks § 167 Ramdalskolan Utemiljö 8 - 9 
Ks § 168 Firmatecknare för kommunstyrelsen 10 - 12 
Ks § 169 Svar på e-förslag - Aktivitetshus av Jogersöhem 13 - 14 
Ks § 170 E-förslag: Bygg tydligare och tryggare skolgård på Ramdalen 15 - 16 
Ks § 171 Svar på E-förslag Riv gamla badhuset och bygg nytt fräscht 

badhus 
17 - 18 

Ks § 172 Svar på e-förslag: Bygg trappa vid femörehuvud 19 - 20 
Ks § 173 E-förslag: Bollplank Ramdalshöjden 21 - 22 
Ks § 174 Svar på e-förslag: Tömningsplats gråvatten & latrin för husbilar 23 - 24 
Ks § 175 E-förslag avseende iordningsställande av tipspromenadstråket 

på Jogersö 
25 

Ks § 176 Begäran om ersättning och skadestånd från Vinterklasen AB 
avseende fastigheten Vildvinet 

26 - 27 

Ks § 177 Delgivningar till kommunstyrelsen 2023 28 
Ks § 178 Redovisning av delegationsbeslut kommunstyrelsen 2023 29 
Ks § 179 Information från kommunalråd och kommunchef 30 - 31 
Ks § 180 Sammanträdesdagar 2024 32 - 33 
Ks § 181 Kommunstyrelsens delårsrapport 2023 34 - 35 
Ks § 182 Delårsrapport 2023, kommunen som helhet 36 - 38 
Ks § 183 Anslag för förändring av hyror och kapitalkostnader 39 - 40 
Ks § 184 Motion om utökad daglig verksamhet, starta en inventariebank 41 - 42 
Ks § 185 Motion Oxelösunds kommuns kulturskola ska bli avgiftsfri 43 - 44 
Ks § 186 Motion om att utveckla kommunens näringslivsorganisation 45 - 46 
Ks § 187 Motion avseende namnskyltar 47 - 48 
Ks § 188 Avräkning barn- och elevpeng 2023 49 - 50 
Ks § 189 Handlingsprogram för förebyggande verksamhet och 

räddningstjänst 
51 - 52 

Ks § 190 Detaljplan för del av Oxelö 8:20, Vallsundsvägen 
(Cirkusplatsen) 

53 - 54 

Ks § 191 Kommunstyrelsens balanslista 2023 55 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen  2023-10-04  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
 
Ändring av dagordning 
 
Ärende angående Samarbetsavtal Båtägarföreningen lyftes ur vid sittande 
sammanträde av ordförande. 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen    

  
2023-10-04   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Ks § 164        Dnr KS.2023.1               
 
 
Information och föredragningar 2023  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen godkännes  

 
 
Dagens sammanträde 
 
Ajournering kl. 09.42 -09.55. 12.02 - 13.15 
 
• HR-chef Henny Larsson håller i personaltema del tre av fyra, där statistik 

från delåret, rapport om feriejobb, det personalpolitiska programmet och 
förslag attraktiv arbetsplats Oxelösunds kommun behandlas.  

• HR-chef Henny Larsson och controller Margrita Sjöqvist presenterar 
delårsbokslutet för kommunstyrelsen. 

• Ekonomichef Rui Matos, controller Margrita Sjöqvist och kommunstrateg 
Patric Landin presenterar delårsbokslutet om kommunen som helhet. 

• Projektchef på Kustbostäder Pär Blom informerar om underhållsplanen för 
kommunfastigheter.  

• Föredragare Patric Landin: Informerar och muntlig utvärdering av 
målstyrning och roller. 

• Kommunikationschef Annelie Ljungwald informerar om 
bostadsanpassningsbidrag (BAB) 

 
______ 
 
Beslut till: 
Kommunrevisionen (för kännedom) 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen    

  
2023-10-04   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Ks § 165        Dnr KS.2021.43               
 
 
Uppdrag att förebygga skadegörelse och klotter  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
1. Redovisningen godkänns. 
2. Ärendet avförs från kommunstyrelsens balanslista. 
 

 
Sammanfattning 
 
Mot bakgrund av återkommande skadegörelse i Oxelösund under 2020-2021 
gav kommunstyrelsen (KS 2021, § 40) kommunchefen i uppdrag att föreslå 
åtgärder som kan bidra till en ökad trygghet och minskad skadegörelse. 
En antal åtgärder har genomförts sedan 2021. Det handlar såväl om 
utbildningsinsatser, där förhoppningen är att effekter ska uppnås på sikt, som 
mer kortsiktiga tekniska lösningar. Bland annat har kommunchefen fått i 
uppdrag att söka tillstånd att införa kamerabevakning vid Oxelöskolan (KS 
2022 § 138).  
Genomförda åtgärder har återrapporterats till kommunstyrelsen vid tre tidigare 
tillfällen. 
Sedan våren 2023 har trygghetsarbetet bedrivits i begränsad omfattning efter 
att den ansvariga handläggare slutade sin tjänst. Arbetet med modellen 
Effektiv samordning för trygghet (EST) har emellertid fortgått och en ansökan 
om kamerabevakning har lämnats in till Integritetsskyddsmyndigheten (IMY) i 
början av april. 
Från och med september har en trygghetssamordnare anställts med de 
prioriterade uppdragen att; 
 
1. Med utgångspunkt i Lag (2023:196) om kommuners ansvar för 
brottsförebyggande arbete säkerställa att kommunen lever upp till lagens krav 
och intentioner  
 
2. Se över och vid behov utveckla kommunens arbete med modellen Effektiv 
samordning för trygghet (EST) 
 
3. Se över och vid behov utveckla samt implementera arbetet mot 
våldsbejakande extremism som en del av det övriga brottsförebyggande 
arbetet 
 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att redovisningen godkänns. 
Förvaltningen föreslår också att ärendet avförs från kommunstyrelsens 
balanslista. 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen  2023-10-04  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
 
 
Beslutsunderlag 
 
Tjänsteskrivelse, skadegörelse okt 2023 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
1. Redovisningen godkänns. 
2. Ärendet avförs från kommunstyrelsens balanslista. 
 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma. 

 
______ 
 
Beslut till: 

       Kanslichef/säkerhetsstrateg (För kännedom) 
       Trygghetssamordnare (För kännedom/För åtgärd) 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen    

  
2023-10-04   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Ks § 166        Dnr KS.2023.193               
 
 
Digital plan 2023-2026  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

 
Digitalplan 2023-2026 antas. 
 
 
Sammanfattning 
 
I en tid där teknologins framsteg accelererar och samhället ständigt förändras, är det av 
yttersta vikt att vi som kommun står rustade för att möta framtidens utmaningar och 
möjligheter. Digitaliseringen transformerar alla samhällets delar och att använda 
digitaliseringens möjligheter är en kritisk faktor för vår förmåga att arbeta effektivt, säkert 
och hållbart samt för att möta förändrade förväntningar och krav. 

En revidering har skett av kommunens tidigare Digitala plan på uppdrag av 
Koncernledningen. En omfattande genomarbetningen har skett med syfte att fånga 
nationella styrdokument och förordningar inom området men också utifrån medborgares 
behov och förväntningar. Planen har arbetats fram tillsammans med representanter från 
samtliga förvaltningar och kommunala bolag.   

För att realisera intentionen med den digitala planen, samt för att utforma en strategisk 
målsättning och färdplan med digitaliseringsaktiviteter, ska varje förvaltning ta fram en 
digital utvecklingsplan. En samordning av rutiner har skett så att den digitala 
utvecklingsplanen har ett naturligt inflöde till redan beslutade IT-rutiner.    

 
Strategiska inriktningar och vägval finns beskrivet inom dessa områden:  

• Digital kompetens och delaktighet 
• Digital trygghet 
• Digital innovation 
• Digital ledning 
• Digital infrastruktur 
• Digital hållbarhet 

 
För att realisera intentionen med den digitala planen, samt för att utforma en strategisk 
målsättning och roadmap, ska varje förvaltning ta fram en digital utvecklingsplan.  
 
 
Med utgångspunkt i Sveriges digitaliseringsstrategi ska den digitala planen ge stöd  
och vägledning i planering och genomförande av verksamheternas digitala  
utveckling. Planen ska också ge vägledning till kommunens medarbetare och  
politiker när de ska fatta beslut som berör digitalisering samt bidra till att kommunens vision, 
med tillhörande mål, kan nås och infrias.   
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen  2023-10-04  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
 
 

 
Beslutsunderlag 
 
Tjänsteskrivelse Digital plan 2023-2026 
Digital plan Oxelösunds kommun 2023-2026 
 
Dagens sammanträde 
 
Digitaliseringschef Frida Appelqvist föredrar ärendet.  
 
Framskrivet förslag 
 
Digital plan 2023-2026 antas. 

 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma. 

 
______ 
 
Beslut till: 
Kommunchef (För Kännedom) 
Digitaliseringschef (För Åtgärd) 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen    

  
2023-10-04   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Ks § 167        Dnr KS.2022.58               
 
 
Ramdalskolan Utemiljö  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
1. Godkänna investeringen om 1 995tkr för utveckling av Ramdalskolans gård.  
 
2. Investeringen om 1995tkr finansieras från investeringsreserven.  
 
3. Attestant är fastighetsekonom. 
 
 
Sammanfattning 
 
Skolåret 2021 gjorde utbildningsförvaltningen en omorganisation. Ramdalsskolan gick från 
Årskurs F-6 till F-9 och med inriktning idrott och hälsa. Detta innebär att elevantalet ökade 
på Ramdalsskolan.  
Dagens skolgård på Ramdalsskolan är placerad på baksidan av skolan mot Torpsvägen 
och har en mindre mängd attraktioner i form av en lekplats med utrustning som aktiverar 
elever främst i de yngre åldrarna. På skolans centralt placerade innergård finns en mindre 
koncentration av lekattraktioner och sittyta. Gräsytan mot framsidan vid stora parkeringen 
används idag för spontanidrott.  
Nuvarande skolgård är inte anpassad för mängden elever och behöver utvecklas och även 
anpassas för de äldre eleverna. Utbildningsförvaltningens har en önskan om att dela upp 
skolgården mellan yngre och äldre barn. 
Vid kommunstyrelsens sammanträde 2023-05-31 fattades beslut om att avsätta 800 tkr för 
att utveckla baksidan mot Torpsvägen med en grusplan med två mål, en förrådsbyggnad 
och ett lekområde för barn i de yngre åldrarna. Utveckling av gården på framsidan ingick 
inte i det tidigare beslutet då åtgärden krävde fortsatt utredning och planering.  
Utbildningsförvaltningens önskan om att dela upp skolgården mellan yngre och äldre elever 
på skolans fram- och baksida kvarstår. 
Utbildningsförvaltningen med stöd ifrån skolans elevråd föreslår att ytan mellan stora 
parkeringen och skolan förses med en multisportarena samt en social yta med sittgrupp där 
de äldre eleverna kan umgås men även lockas till fysisk aktivitet. Ytan kommer även förses 
med tre aktivitetsredskap som röstats fram via skolans elevråd. Aktivitetsytorna kommer att 
fyllas med fallskyddssand. Grönytan inom markerat område kommer att fyllas upp med ny 
jord och gräsfrön.  
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår kommunstyrelsen att godkänna investeringen om 
1 995 tkr för utveckling av Ramdalsskolans gård. Finansieringen förslås ske via 
investeringsreserven. Efter beslutad investering kvarstår 2 555 tkr i investeringsreserven. 
 
 
Beslutsunderlag 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen  2023-10-04  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

Tjänsteskrivelse Ks utökning Ramdalskolans utemiljö, framsidan 
 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
1. Godkänna investeringen om 1 995tkr för utveckling av Ramdalskolans gård.  
 
2. Investeringen om 1995tkr finansieras från investeringsreserven.  
 
3. Attestant är fastighetsekonom. 

 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma. 

 
______ 
 
Beslut till: 
Fastighetsekonom (för åtgärd) 
Fastighetsförvaltare/projektledare KSF (för åtgärd) 
Utbildningschef (för kännedom) 
Controller (för kännedom) 
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Kommunstyrelsen    

  
2023-10-04   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Ks § 168        Dnr KS.2023.142               
 
 
Firmatecknare för kommunstyrelsen  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
1. Handlingar/skrivelser som beslutas av kommunstyrelsen ska, i de fall styrelsen 
inte beslutat om annan firmatecknare, undertecknas av ordföranden Dag 
Bergentoft. Vid ordförandens förfall undertecknar 1:e vice ordföranden Katarina 
Berg eller 2:e vice ordföranden Linus Fogel.  
 
2. Handlingar/skrivelser kontrasigneras av kommunchef Johan Persson till och 
med 2023-10-08 och tillförordnad kommunchef Henny Larsson från och med 2023-
10-09 eller vid hens förfall av ekonomichef Rui Matos. Kontrasignering kan även 
ske av controller Margrita Sjöqvist när det gäller låneförbindelser eller borgen.  
 
3. För följande ärenden:    
 
• Utföraanvisningar på kommunens bank eller posträkning  
• Kvittera eller överlåta till kommunen eller dess nämnder, ställda checkar 

eller postremissväxlar  
• Kvittera ut värdepost som ankommer till kommunen eller dess nämnder; 

bemyndigas följande personer, två i förening, att teckna kommunens firma  
 
a. ekonomichef Rui Matos  
b. controller Margrita Sjöqvist  
c. fastighetsekonom Sarah Heltborg Ronélius  
d. redovisningsekonom Tove Bondestad  
e. ekonomihandläggare Cecilia Österberg  
f. ekonomihandläggare Karin Nilsson  
g. ekonomihandläggare Liselott Evensson  
h. ekonomihandläggare Lisa Wärn  
i. verksamhetsekonom Pål Näslund  
j. systemförvaltare Mats Nyman 

 
 
Sammanfattning 
 
Firmatecknare är den eller de personer som har rätt att skriva under i kommunens 
namn med rättsligt bindande verkan. Förändringar i organisationen gör att det finns 
behov av ett nytt beslut om firmatecknare. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Ks - Firmatecknare för kommunstyrelsen KS 231004  
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Kommunstyrelsen  2023-10-04  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Kommunstyrelsens beslut 
1.  Handlingar/skrivelser som beslutas av kommunstyrelsen ska, i de fall styrelsen inte 

beslutat om annan firmatecknare, undertecknas av ordföranden Dag Bergentoft. Vid 
ordförandens förfall undertecknar 1:e vice ordföranden Katarina Berg eller 2:e vice 
ordföranden Linus Fogel.  

2.  Handlingar / skrivelser kontrasigneras av kommunchef Johan Persson till och med 
2023-10-08 och tillförordnad kommunchef Henny Larsson från och med 2023-10-09 
eller vid hens förfall av ekonomichef Rui Matos. Kontrasignering kan även ske av 
controller Margrita Sjöqvist när det gäller låneförbindelser eller borgen. 

3. För följande ärenden: 

• Utföra anvisningar på kommunens bank eller posträkning 

• Kvittera eller överlåta till kommunen eller dess nämnder, ställda checkar eller 
postremissväxlar 

• Kvittera ut värdepost som ankommer till kommunen eller dess nämnder; 
bemyndigas följande personer, två i förening, att teckna kommunens firma 

a. ekonomichef Rui Matos 
b. controller Margrita Sjöqvist 
c. fastighetsekonom Sarah Heltborg Ronélius 
d. redovisningsekonom Tove Bondestad 
e. ekonomihandläggare Cecilia Österberg 
f. ekonomihandläggare Karin Nilsson 
g. ekonomihandläggare Liselott Evensson 
h. ekonomihandläggare Lisa Wärn 
i. verksamhetsekonom Pål Näslund  
j. systemförvaltare Mats Nyman 

 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma. 

 
______ 
 
Beslut till: 
Ekonomichef (för kännedom) 
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Controller (för kännedom) 
Fastighetsekonom (för kännedom) 
Redovisningsekonom (för kännedom) 
Ekonomihandläggare (för kännedom) 
Verksamhetsekonom (för kännedom) 
Systemförvaltare (för kännedom) 
Kommunchef (för kännedom)  
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Ks § 169        Dnr KS.2023.184               
 
 
Svar på e-förslag - Aktivitetshus av Jogersöhem  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 

   
 
E-förslaget avslås. 
 
 
Sammanfattning 
 
Medborgaren föreslår i E-förslag att Oxelösunds kommun bör satsa på ett aktivitetshus vid 
Jogersöhem. Enligt förslagsställaren skulle ett aktivitetshus möjliggöra att ungdomar som 
inte idrottar kan hänga, meka med fordon, måla mm vid Jogersöhem utan att störa andra 
medborgare. 
Kommunstyrelseförvaltningen har en pågående utredning kring området vid Jogersöhem, 
en utredning som syftar till att belysa vilka möjligheter Oxelösunds kommun har att utveckla 
området.  
Arbetsgruppen har värderat om inkommit E-förslag gällande aktivitetshus vid Jogeröhem är 
möjligt. Förslaget avslås då detaljplanen endast medger boende, detaljplanen medger inte 
den aktivitet som skulle rymmas i ett aktivitetshus. För att sådan verksamhets skulle vara 
förenlig med detaljplanen behöver denna revideras  

 
 
Beslutsunderlag 
 
Tjänsteskrivelse Ks svar på e-förslag Aktivitetshus Jogersöhem 
E-förslag Jogersöhem 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
E-förslaget anses besvarat. 
 
Förslag 
 
Linus Fogel (S), Nina Wikström - Tiala (S), Tommy Karlsson (S) yrkar avslag till E-
förslag.  
 
Dag Bergentoft (M), Katarina Berg (M), Urban Bertling (KD), Klas Berglundh (L) 
och Dagmara Mandrela (SD) yrkar bifall till Linus Fogels (S) yrkande. 
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Kommunstyrelsen  2023-10-04  
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Beslutsgång 
 
Ordförande frågar kommunstyrelsen om Linus Fogel (S) förslag och om framskrivet 
och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt båda förslagen. 
 
______ 
 
Beslut till: 
Förslagsställaren (för kännedom) 
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Ks § 170        Dnr KS.2023.108               
 
 
E-förslag: Bygg tydligare och tryggare skolgård på Ramdalen  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

 
E-förslaget anses besvarat. 
 
 
Sammanfattning 
 

Medborgaren föreslår i E-förslaget att skolgårdens baksida vid Ramdalen ska göras 
tydligare och tryggare för förskole- och fritidsklass med bättre markarbete för att minimera 
vattenansamlingar samt tydligare gräns med staket och skydd mot bilväg, minska 
arbetsbelastningen på personal, mer trygghet hos föräldrar och tydligare för barnen. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde 23-05-31 beslutade kommunstyrelsen att avsätta 
medel för att utveckla baksidan av Ramdalskolans gård. Med beslutad investering på 
baksidan kan barnen delas mellan den centrala skolgården och baksidan samt med 
möjlighet till spontanidrott på framsidans gräsmatta. Gården på baksidan anpassas efter 
verksamhetens önskemål för de yngre åldrarna med lekutrustning, förråd och bollplan, det 
innefattar även markingrepp som minimerar vattenansamlingar.  

Idag erbjuds spontanidrott på gräsytan framför skolan. Vid kommunstyrelsen sammanträde 
23-10-04 finns ett förslag till beslut att även utveckla denna del av skolgården. Förslaget är 
framtaget i samråd med verksamheten på skolan och erbjuder en skolgård mer riktat till de 
äldre åldrarna. Genom att utveckla framsidan av skolgården till de äldre barnen och skolans 
baksida mer anpassat för de yngre åldrarna erbjuds en tryggare utemiljö genom en mer 
naturlig uppdelning. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Svar på E-förslag Skolgård Ramdalen 
E-förslag Ramdalens skolgård 
 
 
Dagens sammanträde 
 
Förslag 
 
Linus Fogel (S), Nina Wikström-Tiala (S) och Tommy Karlsson (S) yrkar på bifall på 
E-förslag.  
 
Ann Abrahamsson (C) yrkar bifall till Linus Fogels (S) förslag. 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen  2023-10-04  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

Dag Bergentoft (M), Klas Lundbergh (L), Dagmara Mandrela (SD), Urban Bertling 
(KD) och Katarina Berg (M) yrkar avslag på Linus Fogels (S) förslag och bifall till 
framskrivet förslag.  

 
 

Beslutsgång 
 
Ordförande frågar på Linus Fogels (S) förslag och framskrivet förslag och finner att 
kommunstyrelsen beslutar enligt framskrivet förslag.  
 
Reservation 
 
Linus Fogel (S), Nina Wikström -Tiala (S) och Tommy Karlsson reserverar sig mot 
kommunstyrelsens beslut och inkommer med följande skriftliga reservation. 
 
"Vi från Socialdemokraterna yrkar bifall till e-förslaget  ”Bygg tydligare och tryggare skolgård 
på Ramdalen”. I tjänstemans svaret lyfter man att man har eller kommer genomföra många 
av åtgärderna som lyft i e-förslaget vilket är positivt. Vi tycker dock att det finns en mycket 
viktig åtgärd som inte lyft och det är att det byggs ett staket mot cykelvägen/bilvägen. På 
övriga skolor och förskolor finns staket för att göra det tryggt för barnen så att de inte 
springer ut i vägen och risker att bli påkörda av en moped, cykel eller bil. Vi tycker detta är 
en självklar åtgärd som också borde vitas på skolgården vid Ramdalen och yrkar därför 
bifall till e-förslaget. 
 
Samtliga ledamöter för S i Ks." 
 
______ 
 
Beslut till: 
Förslagsställaren (för kännedom) 
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Kommunstyrelsen    

  
2023-10-04   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Ks § 171        Dnr KS.2023.169               
 
 
Svar på E-förslag Riv gamla badhuset och bygg nytt fräscht 
badhus  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

 
E-förslaget anses besvarat. 
 
 
Sammanfattning 
 
Medborgaren föreslår i E-förslag att gamla badhuset rivs och ersätts av ett nytt fräscht 
badhus för att slippa renoveringar i tid och otid, ett badhus som är större, bättre och roligare 
samt gärna med varmbassänger. 
Kommunstyrelseförvaltningen har sedan 2021 arbetat med frågor kring fastighetsteknisk 
livslängd av nuvarande badhus, renoveringsbehov av badhus och sporthall samt 
utredningar inför ställningstagande om långsiktig hantering av badhus i Oxelösunds 
kommun. En investering i ett nytt badhus är ekonomiskt mycket omfattande och ett sådant 
investeringsbeslut kräver en god planeringshorisont. Statusinventeringar har skett av 
befintligt badhus för att klargöra dess tekniska livslängd samt för att kunna fastställa en bra 
och rimlig underhållsplan för de kvarvarande åren. Inventeringen visar på att befintligt 
badhus beräknas kunna användas fram till ca: 2032 förutsatt att föreslaget underhåll sker 
löpande fram tills den tekniska livslängden är slut. 
Det mest akuta underhållet som utredningen pekat på har innefattat stora åtgärder i 25-
metersbassängen där bland annat klinkerplattor bytts ut mot en liner. Parallellt har byte till 
sötvatten i bassängen skett då dessa båda åtgärder kräver att bassängerna töms på vatten 
och med fördel därför sker samtidigt. Åtgärderna har krävt att badhuset behövts hålla stängt 
en längre period. Badhuset är nu i drift och fortsatt löpande underhåll beräknas kunna ske 
med mindre störning för badhusverksamheten. 
Strategisk planering pågår i arbetsgrupper inom kommunstyrelseförvaltningen och 
kultur- och fritidsförvaltningen gällande hur sport- och simhallsverksamheten ska 
bedrivas vidare när den tekniska livslängden är uppnådd i befintliga lokaler. Behovet 
av ett nytt badhus kommer värderas tillsammans med övriga investeringsbehov i 
kommunen innan beslut kan fattas om ett nytt badhus. 
 
 

 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Svar på e-förslag badhus och bygg nytt fräscht badhus 
E-förslag badhus 
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Kommunstyrelsen  2023-10-04  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
E-förslaget anses besvarat. 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma. 
 
______ 
 
Beslut till: 
Förslagsställaren (för kännedom) 
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Kommunstyrelsen    

  
2023-10-04   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Ks § 172        Dnr KS.2023.25               
 
 
Svar på e-förslag: Bygg trappa vid femörehuvud  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen avslår E-förslaget om att bygga en trappa vid Femörehuvud. 
 
 
Sammanfattning 
 
Förslagslämnaren vill att kommunen ska bekosta och bygga en trappa som ska förankras i 
berget och leda ner till klipporna nedanför fyrvaktarstugan. på Femörehuvud. 
Förslagslämnaren menar att detta skulle öka tillgängligheten till klipporna för äldre personer 
och barn.  
Denna del av Femöre naturreservat är ett Natura 2000-område vilket kräver tillstånd från 
Länsstyrelsen. Med största sannolikhet skulle inget tillstånd ges för uppförande av en 
trappanläggning på platsen. Det finns föreskrifter som anger bland annat att ingen åverkan 
på berg får göras genom borrning, sprängning etcetera. 
Att bevara, värna och skydda värdefull natur och sällsynta arter för att bevara biologisk 
mångfald är viktigt i allmänhet och i synnerhet i naturreservat. 
 
På platsen finns idag dessutom en upptrampad stig som leder ner till klipporna vilket kan 
anses motsvara samma tillgänglighet till klipporna som en trappa skulle motsvara. 
 
Med anledning av det ovan anförda föreslås att kommunstyrelsen avslår E-förslaget om att 
bygga en trappa. 

 
 
Beslutsunderlag 
 
Tjänsteskrivelse Ks - E-förslag, bygg trappa vid Femörehuvud  
Trappa femörehuvud 
 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Kommunstyrelsen avslår E-förslaget om att bygga en trappa vid Femörehuvud. 

 
 
Beslutsgång 
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Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma. 
 
______ 
 
Beslut till: 
Kommunchef (För kännedom) 
Mark- och exploatering (För åtgärd) 
Förslagsställaren (för kännedom) 
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Ks § 173        Dnr KS.2023.118               
 
 
E-förslag: Bollplank Ramdalshöjden  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
 
Kommunstyrelsen avslår E-förslaget – Bollplank Ramdalshöjden. 
 
Sammanfattning 
 
Förslagslämnaren skriver att ett bollplank saknas på Ramdalshöjden och att man spelar boll 
mot husväggar vilket både dunkar inomhus hos den som bor där och att risk finns att 
fönster och balkonginglasningar kan gå sönder. Förslagslämnaren menar att den gamla 
bollplanen mittemot Dalgångens förskola skulle vara en bra placering. 
 
Den utpekade placeringen i förslaget är på idag obebyggd detaljplanelagd kvartersmark 
som planeras för bostäder i framtiden och måste därför anses olämplig. 
 
Kommunen har anlagda multisportarenor både vid Peterslundsskolan och Oxelöskolan som 
lämpar sig väl för spontanidrott med boll för alla medborgare. 
 
Förslagslämnaren kan också vända sig till andra fastighetsägare för att undersöka 
möjligheten att uppföra bollplank. Kustbostäder har till exempel intilliggande kvartersmark.  
 
Med anledning av det ovan anförda föreslås att kommunstyrelsen avslår E-förslaget om att 
bygga ett bollplank. 
 
 
Beslutsunderlag 
 
Tjänsteskrivelse Ks - E-förslag, Bollplank Ramdalshöjden 
Bollplank Ramdalshöjden 
 
Dagens sammanträde 
 
Linus Fogel (S) ber om ajournering och sammanträdet ajourneras av ordförande 
Dag Bergentoft (M) kl. 14.00 - 14.03.  
 
Framskrivet förslag 
 
Kommunstyrelsen avslår E-förslaget – Bollplank Ramdalshöjden. 

 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma. 
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______ 
 
Beslut till: 
Kommunchef (För kännedom) 
Mark- och exploatering (För åtgärd) 
Förslagsställaren (för kännedom) 
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Ks § 174        Dnr KS.2023.141               
 
 
Svar på e-förslag: Tömningsplats gråvatten & latrin för husbilar  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
 
Kommunstyrelsen avslår E-förslaget för tömningsplats gråvatten och latrin för 
husbilar. 
 
 
Sammanfattning 
 
Förslagslämnaren vill att kommunen ska bekosta och anlägga en tömningsplats för 
gråvatten och latrin för husbilar. 
Förslagslämnaren menar att det i Oxelösund bara finns möjlighet att tömma gråvatten och 
latrin mot avgift på Jogersö Eco Camp. Förslagslämnaren nämner att många kommuner har 
avgiftsfria tömningsstationer och att Oxelösund är välbesökt av fritidsfordon under 
sommaren. 
Tömningsstationen på Jogersö Eco Camp ägs och har anlagts av Oxelö Energi men 
campingplatsen har drift- och skötselansvaret. För campingens gäster ingår tömning av 
gråvatten och latrin i campingavgiften. Övriga husbils- och husvagnsägare etcetera som 
inte är Jogersö Eco Camps gäster kan tömma gråvattnet utan kostnad men för tömning av 
latrin utgår en avgift till campingen med 50 kronor som ska täcka campingplatsens kostnad 
för drift och skötsel. 
I Femöre fiskehamn finns det en kostnadsfri kommunal latrintömningsstation. 
 
Med anledning av det ovan anförda föreslås att kommunstyrelsen avslår E-förslaget om att 
anlägga en tömningsstation för gråvatten och latrin. 
 
 
Beslutsunderlag 
 
Tjänsteskrivelse Ks - E-förslag, Tömningsplats för gråvatten och latrin för husbilar 
E-förslag gråvatten 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Kommunstyrelsen avslår E-förslaget för tömningsplats gråvatten och latrin för husbilar. 

 
Förslag 
 
Linus Fogel (S) yrkar återremiss på E-förslaget.  



 

Sammanträdesprotokoll Blad 25  
  
Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen  2023-10-04  
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Dag Bergentoft (M), Klas Lundbergh (L), Katarina Berg (M) yrkar avslag till 
återremiss. 
 
Ann Abrahamsson (C) yrkar bifall till återremiss.  
 
 
Beslutsgång 

 
Ordförande frågar på Linus Fogels (S) förslag till återremiss och framskrivet och 
finner att styrelsen beslutar enligt framskrivet förslag.  

 
 
Reservation 
 
Linus Fogel (S) inkommer med följande skriftliga reservation.  
 
 
"Vi från Socialdemokraterna tycker att e-förslaget om ”Tömning av gråvatten och latrin för 
husbilar” inte är tillräckligt berett då vi saknar en tydlig prisuppgift för vad det skulle kosta att 
bygga och drifta en sådan anläggning. För att vi i politiken ska kunna ta ett välavvägt och 
välgrundat beslut är kostnadsfrågan en mycket viktig del. Vi fick tyvärr inte bifall för en 
återremiss av ärendet. 
Vi socialdemokrater är positiva till den stora attraktionskraft och utveckling som skett när det 
gäller besök av husbilar i vår stad. Vi tycker att det skulle vara mycket intressant att anlägga 
en anläggning för tömning av gråvatten och latrin i nära anslutning till tex Stenvikshamnens 
uppställningsplats. Idag är området iordningsställt till en attraktiv park med en fin brygga 
och grillplats. Vi socialdemokrater har tidigare ställt oss bakom ett e-förslag om att bygga en 
kommunal bastu vid Stenviksbadet. Skulle det då också utökas med servicen som föreslås i 
e-förslaget nämligen en tömningsstation för gråvatten och latrin skulle vi ha ett unikt fint och 
attraktivt område för husbilsaktivitet året runt.  
 
Samtliga ledamöter för S i Ks." 

 
______ 
 
 
Beslut till: 
Kommunchef (För kännedom) 
Mark- och exploatering (För åtgärd) 
Förslagsställaren (för kännedom) 
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Ks § 175        Dnr KS.2023.106               
 
 
E-förslag avseende iordningsställande av tipspromenadstråket på 
Jogersö  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
E-förslaget avslås. 
 
 
Sammanfattning 
 
Förslagslämnaren tycker det vore bra om kommunen kunde göra i ordning 
tipspromenadstråket på Jogersö mellan badet och grusvägen då den är knagglig och lerig. 
Förslaget inkom i december 2022, den tiden på året kan det vara svårt att tillhandahålla fina 
promenadstråk i naturen till fullo. Trafikavdelningen på Miljö- och 
samhällsbyggnadsförvaltningen åtgärdade tipspromenadstråket med hjälp av entreprenör 
under maj månad 2023.   
Med anledning av det ovan anförda föreslås att kommunstyrelsen avslår E-förslaget om att 
iordningställa tipspromenadstråket på Jogersö. 
 

 
Beslutsunderlag 
 
Tjänsteskrivelse Ks - tipspromenadstråk Jogersö 
Tipspromenad e-förslag 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
E-förslaget avslås. 

 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma. 

 
______ 
 
Beslut till: 
Kommunchef (För kännedom) 
Mark- och exploatering (För åtgärd) 
Förslagsställaren (för kännedom) 
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Ks § 176        Dnr KS.2022.116               
 
 
Begäran om ersättning och skadestånd från Vinterklasen AB 
avseende fastigheten Vildvinet  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsens beslut Skadestånd för skada i samband med det överklagade 
tillsyns beslutet ska inte utbetalas. 
 
 
Sammanfattning 
 
Ägaren till fastighetsbolaget, Centrumbolaget Vinterklasen AB, begär 770 tkr av kommunen 
i skadestånd gällande nedlagda kostnader för juridisk rådgivning samt för psykiskt lidande i 
och med överklagande av tillsynsbeslut avseende fastigheten Vildvinet 2. 
Kommunstyrelsen behandlade ett likartat ärende i oktober 2022. Då begärde 
Centrumbolaget Vinterklasen AB ersättning för nedlagda kostnader i samband med 
överklagandeprocessen. Då konstaterade kommunstyrelsen att det inte fanns någon grund 
för att kommunen skulle betala en motparts kostnader i ett ärende som hanteras enligt 
Plan- och bygglagen och beslutet blev därför att kommunen inte skulle betala ut ersättning. 
Beslutet överklagades inte och vann laga kraft. 
Tillsynsbeslutet innebar inte något verksamhetsförbud. Centrumbolaget Vinterklasen AB har 
därmed inte drabbats av ekonomisk skada på grund av tillsynsbeslutet. Att 
fastighetsbolaget i sin tur anlitar juridisk expertis för att hantera en överklagandeprocess är 
bolagets eget val och inget som kommunen uppmanat till eller krävt. Centrumbolaget 
Vinterklasen begär även skadestånd för att Vd:n drabbats av psykiskt lidande. 
Miljö och samhällsbyggnadsförvaltningen har rådfrågat juridiskt sakkunniga och 
erfarenheten är att vid frågor rörande Plan- och bygglagstiftningen och bedömningar i 
bygglovsfrågor så är det ytterst sällsynt att ett skadestånd betalas ut. Centrumbolaget 
Vinterklasen AB anför att eftersom Länsstyrelsen upphävde några av punkterna i 
kommunens tillsynsbeslut så har kommunen gjort fel och brustit i sin myndighetsutövning. 
Det är dock inte ovanligt att Länsstyrelserna i Sverige gör en annan bedömning än vad en 
kommun gör i PBL-frågor och därmed upphäver de kommunala besluten. Att likställa detta 
med bristande myndighetsutövning (fel eller försummelse) är en överdrift. Plan- och 
bygglagstiftningen lämnar i många avseenden öppet för olika bedömningar. I detta fall 
gjorde kommunen och Länsstyrelsen olika bedömningar. 
Kommunstyrelseförvaltningen och Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen gör därför 
bedömningen att kommunen inte ska betala skadestånd till Centrumbolaget Vinterklasen 
AB. 
 
Beslutsunderlag 

 
Tjänsteskrivelse Ks avseende skadestånd Centrumbolaget Vinterklasen 
Epost korrespondens med Centrumbolaget Vinterklasen ab 
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Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Skadestånd för skada i samband med det överklagade tillsynsbeslutet ska inte 
utbetalas 

 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma. 

 
______ 
 
Beslut till: 
Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen (för kännedom) 
Kommunchef (för kännedom) 
Centrumbolaget Vinterklasen AB (för kännedom) 
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Ks § 177        Dnr KS.2023.2               
 
 
Delgivningar till kommunstyrelsen 2023  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Delgivningarna läggs till handlingarna.  

 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 20230920 Msn§57 Utse planberedning  
 
 
______ 
 

 Beslut till: 
 Kommunrevisionen (för kännedom) 
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Ks § 178        Dnr KS.2023.3               
 
 
Redovisning av delegationsbeslut kommunstyrelsen 2023  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
 
Redovisningen godkänns. 
 
Sammanfattning 
 
Kommunstyrelsen har överlåtit sin beslutande rätt till utskott,ordförande och 
tjänstemän enligt en av kommunstyrelsen antagen delegationsordning. Dessa 
beslut ska redovisas till kommunstyrelsen. Redovisningen innebär inte att 
kommunstyrelsen får ompröva eller fastställa delegationsbesluten .Däremot står 
det kommunstyrelsen fritt att återkalla lämnad delegation. 

 
 
Beslutsunderlag 
 Redovisning av delegationsbeslut per september KS  

 
______ 
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Ks § 179        Dnr KS.2023.4               
 
 
Information från kommunalråd och kommunchef  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 

 
Informationen godkänns. 

 
Dagens sammanträde 

 
 Ordförande informerar om: 
 
• 16 oktober 2023 inträder fas 2 av renoveringen av Peterslundskolan. Båda 

faserna tillsammans beräknas till 900 tkr under takpris.  
• Septembers förhandlingar mellan Vattenfall och SSAB som handlade om 

byggnation om markledning. Den 12 oktober 2023 klockan 13.00 meddelas 
domslut. 

• Möte mellan Trafikverket och ordförande i miljö- och 
samhällsbyggnadsnämnden, förvaltningschef i miljö- och 
samhällsförvaltningen och kommunstyrelsens ordförande den 14 november 
2023 angående utsmyckning av järnvägsbron.  

• Resultatet av företagsklimatsundersökningen och kommunens rankning. 
 
 
Kommunchefen informerar om: 

 
• Afrikansk svinpest och de förberedande åtgärder som vidtagits inom 

organisationen av kommunikation och service, mark ochj exploatering samt 
miljö- och samhällsbyggnadsförvaltning om svinpesten skulle komma till 
Oxelösund. 

• Företagarföreningens senaste möte som ägde rum hos Svedlindhs som 
firar 70 år.  

• Toltorp har en markanvisning vid cirkusplatsen i Oxelösund. Detaljplan för 
markområdet har tagits fram enligt markanvisningen och behandlas vid 
dagens kommunstyrelsesammanträde. Försäljning av det aktuella 
markområdet kommer upp till kommunstyrelsen för beslut vid 
sammanträdet i november. 

• Kommunens försäljning av fastigheten Montören 1 och effekterna av den kommande 
kraftledningsdragningen som blir föremål för behandling vid kommande 
sammanträde. 

• Att kontakter tagits med Nyköpings kommun om eventuellt behov av 
samordning med anledning av den senaste tidens oroligheter i Nyköping.   

• Johan Persson tackar för sin tid som kommunchef i Oxelösunds kommun. 
 

______ 
 
Beslut till: 
Kommunrevisionen (för kännedom)
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Ks § 180        Dnr KS.2023.185               
 
 
Sammanträdesdagar 2024  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
Följandesammanträdesdagar2024förkommunfullmäktigefastställs: 7 februari, 3 
april,15 maj,12 juni,11 september,16 oktober,6 november och 4 december  
 
Kommunstyrelsen beslutar för egen del Följande sammanträdesdagar 2024 för 
kommunstyrelsen fastställs:  24 januari, 20 mars, 24 april, 29 maj, 28 augusti, 2 
oktober, 23 oktober, 27 november och 18 december 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar för egen del Följande 
sammanträdesdagar 2024 för kommunstyrelsens arbetsutskott fastställs 15 
januari, 11 mars, 15 april, 20 maj,19 augusti, 23 september, 14 oktober, 18 
november och 9 december 

 
 
Sammanfattning 
 
Ett förslag till sammanträdesdagar har tagits fram. Förslaget är anpassat till mål- och 
budgetprocessen samt ekonomiska uppföljningar. 

 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse sammanträdesdagar 2024  
 
 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
Följande sammanträdesdagar 2024 för kommunfullmäktige fastställs: 
7 februari, 3 april, 15 maj, 12 juni, 11 september, 16 oktober, 6 november och 4 december 
 
Kommunstyrelsen beslutar för egen del 
Följande sammanträdesdagar 2024 för kommunstyrelsen fastställs: 
24 januari, 20 mars, 24 april, 29 maj, 28 augusti, 2 oktober, 23 oktober, 27 november och 
18 december 
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Förslag 
 
Dag Bergentoft (M) lägger ett ändringsyrkande att kommunfullmäktiges 
sammanträde ändras från den 4 december 2024 till 11 december 2024.  
 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande frågar om ändringsyrkande och finnar att kommunstyrelsen beslutar 
enligt detsamma.  

 
______ 
 
Beslut till: 
Ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige, kommunstyrelsen och kommunstyrelsens 
arbetsutskott (för kännedom) 
Kommunsekreterare (för åtgärd) 
Region Sörmland (för kännedom) 
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Ks § 181        Dnr KS.2023.201               
 
 
Kommunstyrelsens delårsrapport 2023  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

 
Kommunstyrelsens delårsrapport 2023 godkänns. 
 
 
Sammanfattning 
 
Kommunstyrelseförvaltningen har utarbetat förslag till delårsrapport 2023 för 
kommunstyrelsens verksamhet. Rapporten redovisar uppföljning av ekonomi 
och mål per 31 augusti. Uppföljningen är gjord i förhållande till Mål och budget 
2023–2025 samt i förhållande till kommunstyrelsens verksamhetsplan för 
2023–2025. 

2.1 Mål 
Kommunstyrelsen har fastställt 33 nämndmål i sin verksamhetsplan för 2023-
2025. Baserat på tillgängliga mått samt grad av genomförande av aktiviteter 
kopplade till målen är bedömningen att 24 av målen kommer kunna nås under 
året och att 9 mål sannolikt inte kommer att uppnås.  
Bland positiva värden finns resultatet inom målområdet Attraktiv bostadsort 
med goda resultat för näringslivsområdet och bemötandefrågor. Inom 
målområdet God folkhälsa ses flera positiva resultat, till exempel att våra 
invånare i större utsträckning använder olika inflytandeformer. Sämre 
måluppfyllelse kan tyvärr ses inom målområdet Hållbar utveckling där vi ser 
en negativ utveckling av andel matsvinn i kommunens verksamheter. 
 
2.2 Ekonomi  
Kommunstyrelsen redovisar ett positivt delårsresultat på 6,0 mkr. De större 
avvikelserna är av engångskaraktär såsom elstöd till kommunens fastigheter 
som ingår i fastighetsförvaltningsuppdraget samt slutavräkningar för 2022.  
Större avvikelser visar verksamheterna markförsörjning (0,4 mkr), höjd 
beredskap (0,4 mkr), bostadsanpassning (0,4 mkr), administration (1,9 mkr) 
och fastigheter (2,6 mkr). 
För helåret prognosticeras ett överskott på 4,0 mkr som kan hänvisas till 
högre bidrag, positiva föregående årsavräkningarna samt lägre 
personalkostnader och övriga kostnader såsom utbildningar och 
företagshälsovård. 
Kommunstyrelsens investeringsbudget uppgår till 247,1 mkr, varav 157,0 mkr 
utgör årets budget, 90,1 mkr består av överförda medel från 2022 och 10,4 
mkr utgör tilldelning från investeringsreserven. Utfall per delåret är 73,1 mkr. 
Störst andel av investeringsmedlen har gått till den nya förskolan Nyängen, 
renovering av Peterslundsskolan och renovering av Stjärnholm stall. 
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Prognosen är att kommunstyrelsen behöver använda 160,3 mkr av årets 
investeringsmedel. En avvikelse mot budget på 86,8 mkr, vilket bland annat 
kan hänvisas till byggnation av Säbo etapp2, renovering av Peterslundsskolan 
och investeringen av en vågbrytare i gästhamnen. Delar av investeringarna 
har mestadels senarelagts. 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att delårsrapporten godkänns. 
 

 
 

Beslutsunderlag 
 
Tjänsteskrivelse Ks - Kommunstyrelsens delårsrapport 2023 
Delarsrapport 2023 Kommunstyrelsen 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Kommunstyrelsens delårsrapport 2023 godkänns. 

 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma. 

 
______ 
 
Beslut till: 
Ekonomichef (För Kännedom) 
Kommunstrateg (För Kännedom) 
Controller (För Kännedom) 
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Ks § 182        Dnr KS.2023.7               
 
 
Delårsrapport 2023, kommunen som helhet  
 
 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
 
Delårsrapporten 2023 godkänns. 
 
Kommunstyrelsen beslutar för egen del 
Delårsrapporten 2023 överlämnas till revisorerna för granskning. 

 
 

Sammanfattning 
 
Delårsrapporten är en sammanställning av kommunens verksamhet och ekonomiska 
utveckling och läge. I delårsrapporten redovisas kommunens personalförhållanden liksom 
upplysningar om kommunens samlade ekonomi. För kommunens ekonomi och 
måluppfyllelse finns jämförelse med budget och en prognos för utveckling för hela 2023.  
Kommunfullmäktige har antagit sex övergripande kommunmål som konkretiseras genom 
årliga kommunfullmäktigemål. Målen följs upp och redovisas två gånger per år, vid delår 
och årsredovisning.  
 
Det finns 122 mål som relaterar till de sex kommunmålen, varav 24 stycken är 
kommunfullmäktigemål. Detta är 10 fler mål än 2022 (112 stycken). Kommunfullmäktige har 
minskat sina mål med 6 stycken och nämnderna har ökat sina mål med 16 stycken jämfört 
med föregående år. Till skillnad från tidigare år finns det idag en mycket starkare koppling 
och följsamhet mellan Kommunfullmäktige- och nämndmål i den "Röda tråden" vilket har 
underlättats genom införande av Stratsys för verksamhetsplanering och uppföljning. 
 
Totalt sett bedöms 92% av alla Kommunfullmäktigemål uppnås i slutet av året vilket är ett 
högre värde än vid delår 2022 (52 %). Alla kommunmål har en högre eller lika hög 
måluppfyllelseprognos jämfört med föregående år. Samtliga kommunmål förutom "Mod och 
framtidstro" (God måluppfyllelse) når nivå "Mycket god måluppfyllelse". 
 

  
 
Tabell – sammanfattande sammanställning av Kommunfullmäktigemål 2023 (värde 2022) 
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Det sammanslagna värdet för alla kommunfullmäktigemål når nivån "Mycket god 
måluppfyllelse" vilket är en förbättring jämfört med 2022 (god måluppfyllelse). 
  

 

Diagram - Sammanslagna värden för alla Kommunfullmäktigemål. 

 
Totalt sett bedöms 89% av alla 122 målen (KF- och nämndmål) att uppnås i slutet av året 
vilket är ett högre värde än vid delår 2022 (72,5 %). Högst prognostiserad andel uppfyllda 
mål har kommunmål "Attraktiv bostadsort". Lägst måluppfyllelseprognos har Hållbar 
utveckling. Alla kommunmål har en högre måluppfyllelseprognos än föregående år. 
Samtliga når nivå "Mycket god måluppfyllelse". 
 
Den genomsnittliga prognosen för nämndmål som uppfylls i slutet av året är 89% som då 
når nivå "Mycket god måluppfyllelse". 
 
God ekonomisk hushållning är ett lagstadgat krav som återfinns i kommunallagen. Det 
bygger på principen att varje generation ska bekosta den kommunala service som 
konsumeras och därigenom lämna över en kommun med ett oförändrat finansiellt 
handlingsutrymme till kommande generationer. 
Begreppet god ekonomisk hushållning har två perspektiv, det finansiella perspektivet och 
verksamhetsperspektivet. Prognosen är att de tre finansiella mått nås (100%) vid årsskiftet. 
Totalt sett bedöms 89 % av alla mål (KF- och nämndmål) att uppnås i slutet av året. Den 
sammanvägda bedömningen och prognosen när vi tar hänsyn till både det finansiella- och 
verksamhetsperspektivet är att vi uppnår "Grön Nivå" för God ekonomisk hushållning. Detta 
innebär att Oxelösunds kommun kommer att uppnå nivån "Mycket god ekonomisk 
hushållning" i slutet av året.  
 
Kommunen uppvisar ett resultat i delårsrapporten på 26,1 mkr (2022; 49,6 mkr). Prognosen 
för kommunens bokslut är 21,0 mkr (2022; 25,4 mkr).  
Verksamhetsnämndernas budgetutfall är positivt med 5,8 mkr i delårsrapporten. Prognosen 
för deras verksamhet är fortsatt positiv till årets slut, 3,5 mkr.  
Skatter och statsbidrag prognosticerar för 2023 16,0 mkr i högre intäkt. 
Exploateringsverksamheten prognostiserar en positiv avvikelse på 3,9 mkr. 
Kommunbolagen, Förab, Oxelö Energi och Kustbostäder, redovisar ett resultat på  
17,4 mkr.  
Den ursprungliga investeringsbudgeten omslöt 192,7 mkr. Den 29 mars 2023 har 
kommunfullmäktige beslutat att 110,1 mkr tilläggsbudgeterats som avser pågående projekt 
från föregående år. Det inne-bär totalt 302,9 mkr i investeringsbudget för 2023. 
Investeringar till och med augusti uppgår till 89,7 mkr. Helårsprognosen är 212,0 mkr, en 
budgetavvikelse på 90,9 mkr. 
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Beslutsunderlag 

 
Tjänsteskrivelse Ks Delårsrapport 2023 
Delårsrapport 2023 till KS 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
Delårsrapporten 2023 godkänns. 
 
Kommunstyrelsen beslutar för egen del 
Delårsrapporten 2023 överlämnas till revisorerna för granskning. 

 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma. 

 
______ 
 
Beslut till: 
Revisorerna (För kännedom) 
Ekonomichef (För kännedom) 
Kommunstrateg (För kännedom) 
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Ks § 183        Dnr KS.2023.13               
 
 
Anslag för förändring av hyror och kapitalkostnader  
 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i Kommunfullmäktige  
 
Förändra driftanslagen till nämnderna enligt följande  
 
• Kommunstyrelsen 805tkr  
• Miljö-och samhällsbyggnadsnämnden 50tkr  
• Utbildningsnämnden 1566tkr 

 
Anslagsökningen på 2 421tkr finansieras via anslagna medel hos 
finansförvaltningen. 
 
 
Sammanfattning 

Budgeten för förändring av hyror och kapitalkostnader finns anslagna hos 
finansförvaltningen i Mål och budget 2023. Enligt budgetreglerna ska sedan 
kapitaltjänstkostnader som uppkommer utifrån de investeringar som blivit genomförda och 
eventuella hyresförändringar överföras till respektive nämnds driftbudget. I 
kommunstyrelsens- och utbildningsnämnden ingår hyresförändringar för  
Nyängens förskola och Campus.  
För perioden september till och med december (efter aktivering i samband med 
delårsrapporten) har följande kapitaltjänstkostnader och hyresförändringar kommit till: 

Kommunstyrelsen                                              805 tkr 
Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden                50 tkr 
Utbildningsnämnden                                       1 566 tkr 
 

Anslagsökningen på 2 421 tkr finansieras via anslagna medel hos finansförvaltningen. 
 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Ks - Anslag för förändring av hyror och kapitalkostnader sep-dec 2023  
 
 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i Kommunfullmäktige 
Förändra driftanslagen till nämnderna enligt följande  
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Kommunstyrelsen                                              805 tkr 
Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden                50 tkr 
Utbildningsnämnden                    1 566 tkr 

 
Anslagsökningen på 2 421 tkr finansieras via anslagna medel hos finansförvaltningen. 

 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma. 

 
 
______ 
 
Beslut till: 

                       CON (För Åtgärd) 
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Ks § 184        Dnr KS.2023.45               
 
 
Motion om utökad daglig verksamhet, starta en inventariebank  
 

 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
 
Motionen anses besvarad. 
 
 
Sammanfattning 
 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2023-02-08 inkom Inge Ståhlgren (S) med en 
motion om att kommunstyrelsen skulle få ett uppdrag att utreda förutsättningarna att inrätta 
en inventariebank som en del av en utöka daglig verksamhet för kommunmedlemmar i 
behov av sådan.  

Kommunstyrelseförvaltningen har inhämtat vård- och omsorgsnämndens syn på frågan 
genom att ha remitterat motionen dit. Vård- och omsorgsnämnden behandlade remissen vid 
sitt sammanträde 2023-04-25 och anförde då att behovet av en utökad daglig verksamhet i 
formen av en inventariebank troligen inte skulle vara särskilt fruktbar med tanke på det stöd 
och den vägledning som skulle krävas av personal inom vård- och omsorgsförvaltningen. 
De kommunmedlemmar som skulle komma i fråga att bli en del av en sådan daglig 
verksamhet bedömer vård- och omsorgsnämnden inte har förmågan att klara av den typen 
av arbetsuppgifter utan stort stöd från anställda handledare och då skulle syftet med en 
sådan daglig verksamhet gå förlorat.  

Inom utbildningsförvaltningen finns även rutiner och former för återanvändning av 
begagnade möbler och andra inventarier.  

Kommunstyrelseförvaltningen har berett ärendet och utrett frågan i enlighet med 
motionärens yrkande och föreslår därmed att motionen anses besvarad.  
 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Ks - svar på motion om att starta en inventariebank 
Motion inrätta inventariebank  

 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
Motionen anses besvarad. 
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Förslag 
 
Linus Fogel (S), Nina Wikström-Tiala (S), Tommy Karlsson (S) och Ann 
Abrahamsson (C) yrkar på bifall till motionen.  
 
Dag Bergentoft (M), Katarina Berg (M), Dagmara Mandrela (SD), Klas Lundbergh 
(L) och Urban Bertling (KD) yrkar bifall till framskrivet förslag.  
 
Beslutsgång 
 
Ordförande ställer framskrivet förslag mot Linus Fogels (S) bifallsyrkande och 
finner att kommunstyrelsen beslutar enligt framskrivet förslag.  
 
Reservation 
 
Linus Fogel (S) reserverar sig mot kommunstyrelsens beslut.  
 
______ 
 
Beslut till: 
Motionären (för kännedom) 
Vård- och omsorgsnämnden (för kännedom) 
Vård- och omsorgsförvaltningen (för kännedom) 
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Ks § 185        Dnr KS.2023.123               
 
 
Motion Oxelösunds kommuns kulturskola ska bli avgiftsfri  
 

 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige  
 

                       1.Motionen avslås 
 
 
Sammanfattning 
 
Kommunfullmäktige medgav 2023-03-29 (§ 64) Patrik Renfors, Mariela Perez, Daniel 
Lundgren och Robert Söderström, samtliga (V), att lämna en motion om att kommunens 
kulturskola ska bli avgiftsfri. 
Motionen har överlämnats till kommunstyrelsen för beredning och 
kommunstyrelseförvaltningen har begärt yttrande från utbildningsnämnden. 
Av utbildningsnämndens yttrande framgår att medel saknas för finansiering av förslaget 
samt att utökning av budgeten med 1,5 mkr/år behövs att finansiera en avgiftsfri 
Kulturskola. Utbildningsnämnden föreslår att motionen ska avslås. 
Kommunstyrelseförvaltningen delar utbildningsnämndens bedömning om de ekonomiska 
förutsättningarna för att bevilja motionen.  
Kommunstyrelseförvaltningen delar också förslagsställarnas bedömning gällande barns 
olika förutsättningar och bedömer att en avgiftsfri kulturskola kan göra verksamheten 
tillgänglig för fler barn oavsett deras socioekonomiska förutsättningar. Förvaltningen noterar 
också att insatsen faller väl in under kommunmålet Trygg och säker uppväxt. 
Förvaltningen föreslår därför att ett tidigare utredningsuppdrag från kommunfullmäktige 
aktualiseras och att motionen därmed kan anses besvarad. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, avgiftsfri kulturskola 2023 
Protokoll 2023-03-29 - Kf §64  
 
 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige  
 

                       1.Motionen avslås 
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Förslag 
 
Linus Fogel (S) yrkar bifall till motionen.  
 
Dag Bergentoft (M), Katarina Berg (M), Dagmara Mandrela (SD), Klas Lundbergh 
(L) och Urban Bertling (KD) yrkar bifall till framskrivet. 
 
Ann Abrahamsson(C) yrkar bifall till att motionen avslås. 
 
Dag Bergentoft (M), Katarina Berg (M), Dagmara Mandrela (SD), Klas Lundbergh 
(L) och Urban Bertling (KD) yrkar avslag till Linus Fogels (S) yrkande av bifall av 
motionen.  
 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande ställer framskrivet förslag mot Linus Fogels (S) bifallsyrkande och 
finner att kommunstyrelsen beslutar enligt framskrivet förslag.  
 
Reservation 
 
Linus Fogel (S) reserverar sig mot kommunstyrelsens beslut.  
 
______ 
 
Beslut till: 
Förslagsställarna 
Utbildningsnämnden (För kännedom/För åtgärd) 
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Ks § 186        Dnr KS.2023.158               
 
 
Motion om att utveckla kommunens näringslivsorganisation  

 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige  
 
Motionen anses besvarad 
 
Sammanfattning 
 
Linus Fogel (s) väckte den 10:e maj 2023 motion om att utveckla kommunens 
näringslivsorganisation. Motionen föreslår att kommunchefen får i uppdrag att utveckla 
näringslivsorganisationen i den riktning som beskrivs i motionen. I motionen anförs att en 
utveckling av näringslivsorganisationen vill ses genom att sammanföra resurser från 
arbetsmarknadsenheten, mark och exploatering och besöksnäringen och att dessa läggs i 
en gemensam organisation under näringslivsstrategen. 
Kommunen har hittills haft som organisatorisk grundprincip att de frågor som behandlas av 
en nämnd samlas i en tjänstemannaorganisation underställd denna nämnd. Ansvaret för de 
frågor som behandlas i motionen finns idag samlade i flera nämnder. Det i motionen 
anförda förslaget skulle därmed innebära ett brott mot hittillsvarande organisatoriska 
principen. 
Kommunfullmäktige beslutade vid sammanträdet den 8:e februari att tillsätta en 
fullmäktigeberedning med uppgift att utreda nuvarande politisk organisation och med 
uppdrag om att lämna förslag på politisk organisation för mandatperioden 2023-2026. 
Särskilt fokus för utredningen är på de frågor som idag behandlas i kultur och 
fritidsnämnden och hur de i framtiden kan komma att hanteras. Idag ingår 
besöksnäringsfrågorna i Kultur- och fritidsnämndens ansvarsområde. 
Enligt kommunstyrelsens delegationsordning har ansvaret för den övergripande 
organisationen av verksamheterna delegerats till kommunchef. Alltså vilar det på 
kommunchef att besluta om eventuell förändring av den tjänstemannaorganisationen. 
Den föreslagna organisationsförändringen skulle i den del som innefattar mark- och 
exploatering innebära att samma del av organisationen som ska hjälpa företag och 
företagare med att köpa kommunal mark skulle rymma den del av organisationen som 
beslutar om pris för och beslut om försäljning av mark till företagare och företag. En 
situation som bör undvikas för att säkerställa att försäljning av mark upplevs vara baserad 
på objektiva grunder såsom marknadspris enligt värdering.  
 
Nuvarande kommunchef lämnar sitt uppdrag den 6:e oktober och ny kommunchef kommer 
att finnas på plats så snart rekrytering avslutats. Det är lämpligt att ny kommunchef efter att 
denne har bildat sig en uppfattning om kommunens behov, utmaningar och 
utvecklingsbehov ges möjlighet att besluta om framtida övergripande organisation av 
kommunens verksamheter inklusive de verksamheter som behandlas av motionen. 
Med anledning av det som anförts i tjänsteskrivelsen föreslås kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige besluta att anse motionen besvarad 
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Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Ks - Svar på motion om att utveckla kommunens näringslivsorganisation  
Underskriven motion om att utveckla näringslivsorganisationen  

 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
Motionen anses besvarad 

 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma. 
 

 
______ 
 
Beslut till: 
Kommunchef (För Kännedom) 
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Ks § 187        Dnr KS.2023.171               
 
 
Motion avseende namnskyltar  
 

 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
 
För personal inom kommunensvårdyrken läggs titel till på namnskylt och 
Kommunstyrelsen ges i uppdrag att förtydliga i rutiner att namnbricka alltid ska 
bäras. 
 
 
Sammanfattning 
 
En motion ställdes till Kommunfullmäktige 2023-06-14, ”Namnskyltar till alla anställda”. 
Att det köps in namnskyltar till alla anställda i Oxelösunds kommun. Att det tydligt framgår 
namn och titel på namnskylten. Att man tittar på hur Region Sörmland har gjort det. 
Kommunstyrelseförvaltningen har utrett frågan och titta på ”Anvisning för namn- och 
yrkesskyltar i Region Sörmland enligt verkställighetsbeslut 17/19, PRD-PV19-0004-12”.  
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att på de namnskyltar som idag används i 
Oxelösunds kommun och bärs av personal inom vårdyrken läggs titel till samt att ge 
Kommunstyrelsen i uppdrag att förtydliga i rutiner att namnbricka alltid ska bäras. 
 
Förslaget är framtaget i samråd med Vård-och omsorgsförvaltningen samt kommunens HR-
avdelning.  

 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Ks - Motion avseende namnskyltar 
Motion avseende namnskyltar till alla anställda i kommunen  
 
 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige  

För personal inom kommunens vårdyrken läggs titel till på namnskylt och 
Kommunstyrelsen ges i uppdrag att förtydliga i rutiner att namnbricka alltid ska 
bäras. 

 
Förslag 
 
Linus Fogel (S) yrkar bifall till motionen. 
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Dag Bergentoft (M), Katarina Berg (M), Klas Lundbergh (L) Dagmara Mandrela 
(SD) och Urban Bertling (KD) yrkar bifall till framskrivet förslag. 
 
Ann Abrahamsson (C) yrkar bifall till motionen. 
 
Dag Bergentoft (M) yrkar avslag på Linus Fogels (S) yrkande om bifall av 
motionen.  
 
Beslutsgång 
 
Ordförande ställer framskrivet förslag mot Linus Fogels (S) bifallsyrkande och 
finner att kommunstyrelsen beslutar enligt framskrivet förslag.  
 
 
Reservation 
 
Linus Fogel (S) reserverar sig mot kommunstyrelsens beslut.  
 
______ 
 
Beslut till: 
Kommunstyrelsen för åtgärd 
Kommunikations- och servicechef (för kännedom) 
Förvaltningschef vård- och omsorgsförvaltningen (för kännedom) 
HR-chef(för kännedom) 
Kommunchef (för kännedom) 
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Ks § 188        Dnr KS.2023.11               
 
 
Avräkning barn- och elevpeng 2023  
 
 

 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige  
 
1. Godkänna avräkning för perioden mars-augusti 2023 på 5011 tkr.  
 
2. Godkänna justerad avräkning för perioden januari-februari på 385 tkr.  
 
3. Utbildningsnämnden skall erhålla anslag på 5 397 tkr från kommunstyrelsens 
reserv för oförutsedda utgifter under finansförvaltningen med 2 245 tkr. Resterande 
del på 3 152 tkr finansieras med eget kapital om inte finns andra överskott som 
kompenserar för detta. 
 
 
Sammanfattning 
 
Utbildningsnämnden (UN) har ett resursfördelningssystem med en överenskommen 
Kommunfullmäktige barn- och elevpeng (Kf barn- och elevpeng) för förskola, grundskola, 
fritidshem och gymnasieskola. För perioden mars-augusti är avräkningen framräknad till  
5 011 tkr. Vid avstämningen har det också noterats att den tidigare avräkningen avseende 
januari-februari inte var korrekt och att Utbildningsnämnden ska erhålla ytterligare 385 tkr. 
Vid avräkningen har det varit fler barn än budgeterat barn och elevantal.  
Det gör att utbildningsnämnden kommer att erhålla anslag på 5 397 tkr från 
kommunstyrelsens reserv för oförutsedda utgifter under finansförvaltningen kvarvarande del 
med 2 245 tkr. Resterande del på 3 152 tkr finansieras med eget kapital om inte finns andra 
överskott som kompenserar för detta. 
Avräkningen visar att det totalt sett är fler barn och elever när verksamhetstalen lästs av, än 
vad som prognostiserats i befolkningsprognosen och som fastställts av Kommunfullmäktige. 
En del åldersgrupper har minskat antal elever medan andra har ökat i antal. Vi ser den 
främsta minskningen av antalet elever inom   förskolan- i åldrarna 4 - 5 år. Ökningen har 
främst skett inom förskolan i åldrarna 1 - 3 år och inom fritids. Detaljerad specifikation ges i 
bifogat beslutsunderlag. Avräknat antal barn- och elever multipliceras med 
Kommunfullmäktiges barn- och elevpeng för olika åldrar.  

 
 
Beslutsunderlag 
 
Tjänsteskrivelse Ks - avräkning barn- och elevpeng 2 2023 
UN Avräkning BEP nr 2 sammanställning 
UN - §45 - Avräkning barn - och elevpeng 
 
Dagens sammanträde 
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Framskrivet förslag 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 

1. Godkänna avräkning för perioden mars-augusti 2023 på 5 011 tkr. 
2. Godkänna justerad avräkning för perioden januari-februari på 385 tkr. 
3. Utbildningsnämnden skall erhålla anslag på 5 397 tkr från kommunstyrelsens 

reserv för oförutsedda utgifter under finansförvaltningen med 2 245 tkr. 
Resterande del på 3 152 tkr finansieras med eget kapital om inte finns andra 
överskott som kompenserar för detta. 

 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma. 

 
______ 
 
Beslut till: 
Controller (För åtgärd) 
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Ks § 189        Dnr KS.2021.134               
 
 
Handlingsprogram för förebyggande verksamhet och 
räddningstjänst  
 

 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige  
 
1.Nuvarande handlingsprogram för förebyggande verksamhet och räddningstjänst 
förlängs till och med 2024 
 
 
Sammanfattning 
 
Kommunen ska enligt lagen om skydd mot olyckor (2003:778) ha ett 
handlingsprogram för förebyggande verksamhet och räddningstjänst. 
Kommunfullmäktige fastställde i december 2021 ett handlingsprogram för 
perioden 2022-2023 (KF 2021, § 112). Handlingsprogrammet utarbetades av 
Sörmlandskustens räddningstjänst i enlighet med föreskrifter från 
Myndigheten för samhällsskydd och beredskap (MSB). Programmet är 
gemensamt för Oxelösund, Nyköping, Trosa och Gnesta kommuner. 
Handlingsprogrammet ska beskriva det faktiska och förväntade läget i 
kommunen. Det finns inga krav på fastslagen tidsperiod, men när det sker 
betydande förändringar i lokal riskbild och förmåga behöver ett nytt 
handlingsprogram tas fram. 
Sörmlandskustens räddningstjänst bedömer att inga betydande förändringar 
har skett och föreslår att det nuvarande förlängs att gälla till och med 2024. 
En revidering av handlingsprogrammet är planerad att genomföras 2024. 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att det nuvarande 
Handlingsprogrammet för förebyggande verksamhet och räddningstjänst 
förlängs till och med 2024. 
 

 
Beslutsunderlag 
 
Tjänsteskrivelse, handlingsprogram 2023-2024 
Handlingsprogram, Förebyggande och räddningstjänst 2023-2024 
 
Dagens sammanträde 

 
 
Framskrivet förslag 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige  
 
1.Nuvarande handlingsprogram för förebyggande verksamhet och räddningstjänst 
förlängs till och med 2024 
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Beslutsgång 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma. 

 
______ 
 
Beslut till: 

       Sörmlandskustens räddningstjänst (För Åtgärd)  
       Säkerhetsstrateg (För Kännedom) 
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Ks § 190        Dnr PLAN.2019.24               
 
 
Detaljplan för del av Oxelö 8:20, Vallsundsvägen (Cirkusplatsen)  
 

 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige  
 
1. Detaljplanen med tillhörande planhandlingar antas. 
 
 
Sammanfattning 
 
Kommunstyrelsen gav 2019-11-27 Ks § 176 Bovieran Ab markanvisning för 
framtagande av ny detaljplan för cirka 36 bostäder på markområdet 
Cirkusplatsen vid Ramdalen, direkt sydväst om korsningen 
Björntorpsvägen/Vallsundsvägen. Området på knappt 11 000 m2 (1,1 hektar) 
ägs av kommunen och omfattar även Vallsundsvägen som idag är planstridig. 
Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2020-02-24 Msn § 12 ge 
positivt  
planbesked till planprocessen. Bovieran Ab drog sig ur och markanvisningen 
överläts  
2020-05-27 Ks § 81 till Toltorp Bygg Ab. Visionen är oförändrat att på platsen 
bygga seniorbostäder kring en inglasad vinterträdgård, men nu ca 30 
bostäder. Detaljplanen bekostas av sökanden, vars plankonsulter arbetat fram 
ett planförslag i nära samarbete med kommunen. Under förutsättning att 
Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden godkänner planen för antagande, vid 
sammanträde 2023-09-20, bedöms detaljplanen redo att antas. 
Detaljplanens syfte är att möjliggöra för byggnation av bostäder (B) och 
centrum-funktioner, samlingslokal och/ eller kontor (C) på en drygt 8500 m2 
(0,85 hektar) stor yta, idag planlagd som park. Markanvändningarna vård (D) 
och idrott (R) har efter samrådet utgått ur planförslaget. Största byggnadsarea 
(BYA) för huvudbyggnad är 2600 m2 och  
för komplementbyggnader 150 m2 (+ 50 m2 sedan granskningen). Högsta 
nockhöjd är  
12 meter och lägsta höjd för anläggande av byggnad är +2,6 meter över 
kartans nollnivå.  
Granskning genomfördes 14–28 september 2022 under tiden det inkom totalt 
5 yttranden, varav 3 ifrån privatpersoner. Länsstyrelsens hade även där 
synpunkter på kommunens bedömning- och hantering av markföroreningar 
samt miljökvalitetsnormerna för vatten, MKN. De krävde ytterligare 
provtagning av marken i syfte att avgränsa föroreningens läge. Två 
privatpersoner kritiserade valet av plats medan en annan gav projektet sitt 
fulla stöd.  
Efter granskningen har Riskbedömningen uppdaterats; rekommendationen är 
nu att gräva ur 1 meter och/eller påföra 1 meter med rena massor för att klara 
kraven på bostadsmark.   
Åtgärden är i bygglovsprocessen ett villkor för att kunna få startbesked. Det är 
mark- 
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ägarens skyldighet att bekosta iordningställandet av marken inför en 
exploatering. Även dagvattenutredningen har setts över. Kommunens 
bedömning är att projektet inte kommer försämra möjligheten att klara 
miljökvalitetsnormerna för vatten i recipienten Östersjön. 

 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Cirkusplatsen - antagande Kf_2023-09-11 
Plankarta_Cirkusplatsen_antagandehandling_2023-08-28_A3-L 
Planbeskrivning Cirkusplatsen_antagandehandling_2023-09-08 
Granskningsutlåtande_antagandehandling_2023-09-08 
Dagvattenutredning Cirkusplatsen_med bilaga 1-3_2023-08-14 
Riskbedömning Cirkusplatsen_2023-01-16 
Miljöteknisk markundersökning Cirkusplatsen_Slutversion_ 2022-01-11 
Trafikbullerutredning, uppdaterad 2022-05-13_gjord av ACAD  

 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Framskrivet förslag 

 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige  
 
1. Detaljplanen med tillhörande planhandlingar antas. 
 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med detsamma. 

 
____ 
 
Beslut till: 
 
Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen för åtgärd 
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Ks § 191        Dnr KS.2023.27               
 
 
Kommunstyrelsens balanslista 2023  
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Balanslistan godkänns och läggs till handlingarna. 

 
______ 
 
 
 


